
 

LAF Prezidija 17.01.2018. sēdes protokols 
Sēdes numurs: 01/2018; Vieta: Rīga, Gustava Zemgala gatve 71 

   

Laiks #. Darba kārtība 

18:00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

18:05 2. LAF Sacensību kalendārs plāns ar korekcijām 

- 333 trases lūgums par sacensību kalendāra pārklāšanos 

 

18:30 3. LVM piešķirtā finansējuma izlietojums LAF 

- kritēriji 

- pieteikšanās kārtība 

19.00 4. Iesniegums par minišosejas pievienošanu SAK 

LAF SAK iesniegums par rallijsprinta pievienošanu rallijam 

 

19:20 5. LAF Budžeta izpilde 2017 un 2018. gada plāns 

- TD iesniegums par budžetu 

- Tiesnešu dienesta iesniegums par finansējumu uz F1 

- Iesniegums no R.Sirmača par finansējumu 

- Kartinga komisijas iesniegums par G.Māliņa abalstu dalībai CIK-FIA 

19:50 6. Dažādi 

- A.Laipnieka iesniegums + priekšlikumi 

20.00 7. Nākamās sēdes datuma noteikšana 

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Jānis Naglis, Prezidents 

2. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

3. Jānis Krastiņš, Rallija k. p-ājs 

4. Valdis Brutāns, Kartinga k. p-ājs 

5. Eduards Kalve, SAK p-ājs 

6. Inta Ulme, KK p-āja 

7. Gabriels Žīgurs, Rallyraid k –pājs 

8. Krišjānis Vīdušs Trofi reidu k –pājs 

9. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs 

 

Bez balsstiesībām:     Nav ieradušies: 

1. Ilona Gaigole, LAF grāmatvede 

2. Irēna Krastiņa 

3. Gunārs Kosojs, LAF pārstāvis FIA Off – 

road komisijā (ieradās 18.35) 

1. Andris Zvingevics, Viceprezidents 

2. Raimonds Kisiels, Viceprezidents 

 

 

 

Pieaicinātie: 

1. 333 pārstāvis Otto Birznieks 

2. A.Laipnieks (ieradās 18:26) 

 

Sēdi klausās: 

1. Raimonds Strokšs 

2. Aigars Nitišs (Ieradās 18:13) 

3. Didzis Sirmacis (ieradās 18:26) 

 

Sēdi protokolē: K.Pavlovska 



1. Darba kārtības apstiprināšana. 

 

Nolēma: 

darba kārtība pieņemta, papildinājumu nav. 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

2. LAF sacensību kalendāra plāns.  

 

Runā SK 333 pārstāvis Otto Birznieks. Lūdz prezidijam saskaņot Nordic Rotax challange datumu, jo 

trases noslodzes un citu posmu dēļ, cita datuma, kurā sarīkot šo posmu nav.. Tas sakrīt ar Eiropas 

autokrosa čempionāta posmu, kas notiks Mūsas trasē jūnijā.  

 

Nolēma: 

Tā kā pamatsacensību diena Eiropas čempionāta posmam autokrosā ir svētdiena, bet Nordic Challange 

– sestdiena, izņēmuma kārtā atļaut rīkot sacensības šajā datumā. 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

3. LVM piešķirtā finansējuma izlietojums LAF, kritēriji, pieteikšanās kārtība. 

 

J.Naglis aicina šodien neko nelemt, notiek diskusija. 

 

Nolēma: 

Atlikt diskusiju un lēmuma pieņemšanu uz nākamo prezidija sēdi. 

 

 

4. Iesniegums par minišosejas pievienošanu SAK, LAF SAK iesniegums par rallijsprinta 

pievienošanu rallijam. 

 

 Ziņo E.Kalve. Lai turpinātu LAF SAK sakārtošanas darbus, nepieciešama restrukturizācija – lūdz 

prezidiju apstiprināt minišosejas atdalīšanu no šosejas komisijas un tās pievienošanu SAK, kā arī 

rallijsprinta pievienošanu rallija komisijai. Attiecīgi pēc šīm izmaiņām būtu nodrošinātas 

pamatnostādnes, kas norādītas struktūrvienību nolikumos – SAK pārziņā atstājot visas disciplīnas, 

kurās startē automašīnas bez drošības karkasiem. 

J.Ducmanis izsakās, ka šosejas komisija neiebilst, vienīgi izsaka bažas par vidējo ātrumu noteikšanu 

automašīnām bez drošības karkasiem, ka šis jautājums vēl jārisina, neatkarīgi no tā, kuras komisijas 

pārziņā ir minišosejas disciplīna.  

J.Krastiņš ziņo, ka ar SAK vienojušies, ka šogad – lai SAK budžetā nerastos robs, licenču maksa, kas 

tiks ieturēta no rallijsprinta disciplīnas, paliks SAK budžetā. 

Notiek diskusija. 

 



Nolēma: 

Uzdot šosejas komisijas padomei sagatavot lēmumu par minišosejas nodošanu SAK pārziņā, pēc šī 

lēmuma saņemšanas apstiprināt minišosejas nodošanu SAK. Tā kā iesniegumi un lēmumi par 

rallijsprinta pāriešanu rallija komisijas pārziņā jau ir iesniegti, tūlītēji apstiprināt rallijsprinta 

disciplīnas pāreju rallija komisijas pārziņā. 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

5. LAF budžeta izpilde 2017.gadā un 2018.gada plāns. 

L.Medne prezentē budžeta izpildi, nav pievienots decembris. Saprotams, ka LAF budžets ir ar „-„ 

zīmi. Notiek diskusija. L.Medne prezentē nākamā budžeta plānu. A.Nitišs izsakās, ka ziedojumu 

prognoze ir pārāk optimistiska, ņemot vērā nodokļu politikas izmaiņas Latvijā. J.Naglis piekrīt un 

summa tiek samazināta uz pusi. Notiek diskusija. J.Krastiņš iesaka iekļaut NEZ rīkošanas izmaksas un 

piedāvāt variantu dalībvalstīm, kas nav NEZ zonā – piedalīties par noteiktu samaksu, tādējādi palīdzot 

segt izmaksas. Notiek diskusija. 

 

Nolēma: 

Turpināt pilnveidot budžetu 2018.gadam. Budžetā šim gadam neiekļaut investīcijas. 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

- TD iesniegums par budžetu 
 

Tiek nolasīts iesniegums un aprēķini, kādi ir šā gada komandējumu izmaksām. Notiek diskusija. 

 

Nolēma: 

Uzdot TD vadītājam Ģ.Auziņam sagatavot jaunu budžetu, kura izmaksas nepārsniegtu 2500 eur. 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

- Tiesnešu padomes iesniegums par finansējumu uz F1. 

 

G.Kosojs ziņo, ka šogad pirmo gadu saņemts piedāvājums arī tiesnešiem, ne tikai tehniskajam 

dienestam no Latvijas strādāt F1 sacensībās Sočos. Organizatori nodrošina uzturēšanos un ēdināšanu 

uz vietas Sočos, vienīgais, kas jāsedz ir ceļa izdevumi. Tiesneši (G.Ķeipāns, Pēteris Zorģis un Daris 

Vīksna) ir ar mieru līdzfinansēt ceļa izdevumus, bet vēl nav zināms kādā apmērā. J.Ducmanis 

papildina, ka šosejas komsija izskatīs iespēju piedalities ar līdzfinansējumu. Notiek diskusija. 

 

Nolēma: 

Uzdot G.Kosojam precizēt izdevumus un noskaidrot iesaistīto personu līdzfinansējuma iespējas, kā arī 

Šosejas komsijai savas līdzfinansējuma iespējas. Lēmums tiks pieņemts  nākamajā prezidija sēdē. 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 



- Ralfa Sirmača iesniegums par aizdevuma saņemšanu. 

 

Tiek nolasīts iesniegums. Notiek diskusija. 

 

Nolēma: 

Pieņemt zināšanai, aizdevumu piešķirt nav iespējams. 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

- Kartinga komisijas iesniegums par G.Māliņa atbalstu dalībai CIK-FIA sacensībās. 

 

Tiek nolasīts iesniegums. Notiek diskusija. VAMSK sporta klubs ir ar mieru piedalīties ar 

līdzfinansējumu 600 eur apmērā. 

 

Nolēma: 

Lūgt kartinga komisiju izskatīt savas iespējas dalīt izmaksas ar LAF sekretariātu. Budzētā iekļaut 

izdevumus 2100EUR apmērā 

 

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

6. Dažādi. 

- A.Laipnieka iesniegums. 

 

Prezidijs tiek iepazīstināts ar iesniegumu no A.Laipnieka, kā arī E.Džeriņa e pastu. Notiek diskusija. 

J.Naglis izsakās, ka būtu nekorekti prezidijam iejaukties Apelācijas tiesas darbā. Prezidijs postulē un 

uzsver Apelācijas tiesas neatkarību. Nav saprotami A.Laipnieka un E.Džeriņa mērķi šajā jautājumā. 

 

Nolēma: 

L.Mednei visus iesniegumus un e –pastus, kas saistīti ar Apelācijas tiesas lietām, nosūtīt Apelācijas 

tiesai.  

 

Balsojums: 

PAR: 9 (J.Naglis, L.Medne, J.Krastiņš, J.Ducmanis, I.Ulme, V.Brutāns, K.Vīdušs, G.Žīgurs, E.Kalve.) 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

7. Nākamā prezidija sēdes datuma noteikšana 

 

Nākamā prezidija sēde notiks otrdien, 13.02.2018. plkst.18.00, LAF telpās G.Zemgala gatvē 71. 

 

Sēde beidzas: 20:05 


